
PROTOKÓŁ NR 37 
wspólnego posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego, 
które odbyło się w dniu 21 marca 2006 r.  

Obrady rozpoczęły się o godz. 11.00 i trwały do godz. 13.30. 
Posiedzeniu przewodniczył  Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury 
i Sportu Tadeusz Kowalczyk. 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone 
zgodnie z listami obecności stanowiącymi  załączniki nr 1 i 2  do protokołu.  
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem do radnych, czy zgłaszają uwagi 
i wnioski do porządku obrad przekazanego przy zaproszeniu na posiedzenie. 
Komisja bez uwag jednogłośnie przyjęła do realizacji porządek obrad 
w brzmieniu: 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku w sprawie utworzenia Kolegium 

Pracowników Służb Społecznych im Mieczysława Michałowicza 
w Skarżysku-Kamiennej.  

2. Informacja o sytuacji finansowej instytucji kultury w 2005 r. 
3. Kontrakt dla województwa świętokrzyskiego - podsumowanie roku 2005 

ze szczególnym uwzględnieniem zadań z zakresu kultury; aktualna sytuacja 
w zakresie przygotowania kontraktu 2005-2006.  

4. Sprawy różne. 
Radni otrzymali materiały do pkt.2 i 3 przy zaproszeniu na posiedzenie Komisji, 
a projekt uchwały do pkt.1 – przy zaproszeniu na sesję.  

P r z e b i e g  p o s i e d z e n i a : 
Ad 1. 
Członek Zarządu Jacek Kowalczyk dokonał wprowadzenia do projektu 
uchwały Sejmiku w sprawie utworzenia Kolegium Pracowników Służb 
Społecznych im Mieczysława Michałowicza w Skarżysku-Kamiennej, 
stanowiącego załącznik do protokołu XXXVI sesji Sejmiku. Treść wystąpienia 
zgodna z treścią uzasadnienia do projektu uchwały.  
W dyskusji: 
Radna Lucjana Elżbieta Nowak zapytała, czy kontynuowane są rozmowy z 
Akademią Świętokrzyską na temat patronatu merytorycznego. 
 Członek Zarządu Jacek Kowalczyk potwierdził, że rozmowy są 
kontynuowane i działania prowadzą w stronę otwarcia na uczelni nowego 
kierunku.  
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Zastępca dyrektora Departamentu Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki 
Małgorzata Kowalińska dodała, że dziekan Wydziału Pelagicznego i 
Artystycznego AŚ Zbigniew Ratajek jest w stałym kontakcie ze studentami.  
Wiceprzewodniczący Sejmiku Eugeniusz Cichoń zapytał, czy dotychczasowi 
absolwenci mogą kontynuować naukę. 
Członek Zarządu Jacek Kowalczyk odpowiedział twierdząco, lecz pod 
warunkiem zdania matury. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Sejmiku w 
sprawie utworzenia Kolegium Pracowników Służb Społecznych im 
Mieczysława Michałowicza w Skarżysku-Kamiennej, a swoje stanowisko 
wyraziła w opinii nr 86/06 stanowiącej zał. nr 3 do protokołu.  

 
Ad 2. 
Członek Zarządu Województwa Jacek Kowalczyk dokonał wprowadzenia do 
przedłożonej przez Zarząd Województwa Informacji o sytuacji finansowej 
instytucji kultury w 2005 r., stanowiącej zał. nr 4 do protokołu. Treść 
wystąpienia zgodna z treścią załączonej informacji.  
W  d y s k u s j i :  
Wiceprzewodniczący Sejmiku, członek Komisji Eugeniusz Cichoń  zgłosił 
pod rozwagę  Komisji potrzebę wznowienia działalności Rady Programowej 
Teatru i jej ewentualnego funkcjonowania. W świetle aktualnych danych o 
kondycji finansowej i organizacyjnej Teatru, stwierdził, że jednostka prosperuje 
dobrze, jest dobrze zarządzana, czego dowodem jest dzisiejsza informacja. 
Pozytywnie ocenił również repertuar Teatru i zaproponował Komisji odstąpienie 
od wznowienia działalności Rady. 
Komisja zaaprobowała ww. wniosek i przekazała członkowi Zarządu 
Województwa Jackowi Kowalczykowi propozycję rozwiązania Rady. 
Członek Zarządu Jacek Kowalczyk wyjaśnił, że – zgodnie z intencją Zarządu 
- powołanie Rady Teatru  nie było próbą cenzurowania dyrektora. Dyrektor jest 
twórczy, o czym świadczą pozytywne recenzje wystawianych sztuk. Przykładem 
może być pobyt Sławomira Mrożka w Kielcach.  Ponadto, Teatr na działania 
innowacyjne ma zwiększony dość znacząco budżet. 

Komisja przyjęła  Informację o sytuacji finansowej instytucji kultury w 
2005 r., a swoje stanowisko zawarła w opinii nr 87/06 stanowiącej zał. nr 5 do 
protokołu. 
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Ad 3. 
Zastępca dyrektora Departamentu Rozwoju Regionalnego i Współpracy z 
Zagranicą Irena Sochacka dokonała wprowadzenia do przedłożonej przez 
Zarząd Województwa Informacji nt. realizacji Kontraktu dla Województwa 
Świętokrzyskiego na lata 2005-2006  ze szczególnym uwzględnieniem zadań z 
zakresu kultury, stanowiącej zał. nr 6 do protokołu.  Treść wystąpienia zgodna z 
treścią informacji.  
W związku z brakiem pytań i głosów  w dyskusji Przewodniczący obrad 
zaproponował przyjęcie Informacji. 

Komisja przyjęła Informację nt. realizacji Kontraktu dla Województwa 
Świętokrzyskiego na lata 2005-2006  ze szczególnym uwzględnieniem zadań z 
zakresu kultury, a swoje stanowisko zawarła w opinii nr 88/06 stanowiącej zał. 
nr 7 do protokołu.  

Ad 4. 
Spraw różnych nie zgłoszono. 
Na tym posiedzenie zostało zakończone. 
Protokół sporządziła Barbara Loch. 

Przewodniczący obrad 
 
 

Tadeusz Kowalczyk 
 


